

CORPORATE SPECIAL PROMOTION

Club Room Retreat Package at HK\$1,500

- One-night accommodation in a Club King Room (with bathtub)
- M Club access for two persons
- A serving of French Fries with Truffle Mayo
- Two glasses of sparkling wine
- Late check-out at 3pm

Chill Out Package at Flexible Rate

- One-night accommodation in a Deluxe King or Deluxe Double Room
- Complimentary room upgrade to a room with bathtub
- 2L Suntory Beer Tower
- Late check-out at 3pm



All photos are for reference only

For reservations and enquiries, please call +852 3555 1623 / 3555 1621 or email at joki.kwok@marriotthotels.com

Terms and Conditions

- Offers are applicable to stay between Sunday and Thursday from now until 20 December 2021, except 10-14 October 2021.
- All complimentary food and beverages will be served in Pier Lounge from 3pm - 6pm on arrival day.
- All room charges are non-refundable and non-transferrable once reservation is confirmed.
- Prices are subject to 10% service charge based on the original price.
- Offers cannot be used in conjunction with any other promotional offer.
- Advance reservation is required and subject to hotel availability (or subject to surcharge).
- Offers are subject to change without prior notice.
- Hong Kong Ocean Park Marriott Hotel reserves the right of final decision in case of any dispute.



HongKongOceanParkMarriottHotel



hongkongoceanparkmarriott



MARRIOTT
HONG KONG OCEAN PARK
香港海洋公園萬豪酒店

企業特別優惠

海殿尊尚住宿計劃每房每晚港幣1,500元

- 海殿特大床客房 (連浴缸) 住宿一晚
- 雙人免費享用萬豪貴賓廊
- 炸薯條配松露蛋黃醬一客
- 兩杯葡萄氣酒
- 免費延遲退房至下午三時

以靈活房價預訂逍遙自在住宿計劃

- 豪華客房 - 特大床或雙人床住宿一晚
- 免費客房升級至連浴缸之客房
- 日本三得利頂級兩公升啤酒塔
- 免費延遲退房至下午三時



所有相片只供參考

如需預訂或查詢，請致電+852 3555 1623 / 3555 1621 或電郵至 joki.kwok@marriotthotels.com

條款和細則

- 優惠只適用於由即日起至2021年12月20日期間逢星期日至星期四入住 (2021年10月10日至14日除外)。
- 所有免費餐飲服務於登記入住當天的下午3時至下午6時在Pier酒廊供應。
- 房間預訂一經確認後，所有房費均不獲退款或轉讓。
- 所有價格須按原價另收百分之十服務費。
- 此優惠不可與其他優惠同時使用。
- 必須提前預訂及視乎酒店供應情況而定(或須另加附加費)。
- 優惠內容如有更改，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，香港海洋公園萬豪酒店保留最終決定權。



HongKongOceanParkMarriottHotel



hongkongoceanparkmarriott